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                                                             ZAPISNIK                                      

                                       sa 37. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta   

                 održane dana 22.07.2020.  u Domu kulture u Grohotama 

 

        ZAPOČETO U 09:05 SATI 

 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI:  Ante Ruić, Zvjezdana Jelinčić, Boris Gabela, Vicko Kaštelanac, Inga 

Tomić-Vrdoljak, Branka Weber, Ćiril Kalebić, Vicko Butenica, Vojka Tomić i Tihomir Glavurtić. 

 

SJEDNICI JOŠ NAZOČUJU:  Nikola Cecić Karuzić, ing., načelnik Općine Šolta, mr.sc.Nataša 

Nazor Jovović, dipl.iur, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela, Željko Zlendić, dipl.ing., zamjenik 

načelnika, Ante Blašković –M.O. Gornje Selo 

 

NENAZOČNI VIJEĆNICI: Goran Tvrdić 

 

ZAPISNIČAR: Katja Tramontana-Domaćina 

 

Sjednica se tonski snima. 

 

PREDSJEDATELJ: Ante Ruić 

 

 

AD 1.)  

 

Predsjedatelj pozdravlja prisutne i predlože dnevni red te otvara raspravu. 

  

 Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se usvaja predloženi  

 

Dnevni red: 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 36. sjednice Općinskog vijeća 

3. Prijedlog Odluke o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Šolta 

(„Službeni glasnik Općine Šolta“, br. 06/06, 05/10, 09/10, 02/12 , 09/15, 23/16, 03/17-

pročišćeni tekst, 9/18 i 11/19) – VIII. 

4. Prijedlog Odluke o izradi Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja ugostiteljsko- 

turističke zone Uvala Šipkova- Maslinica i s tim u vezi Izmjena i dopuna Prostornog 

plana  uređenja Općine Šolta za područje Uvale  Šipkova 

5. Preispitivanje Odluke o mjerama radi održavanja likvidnosti Proračuna Općine Šolta i 

ublažavanja posljedica epidemije virusa COVID-19 

6. Izmjene i dopune Odluke Općinskog načelnika o povlaštenoj cijeni vode  

7. Odluka o davanju suglasnosti za evidentiranje nerazvrstanih cesta 

8. Odluka o dodjeli javnih priznanja  

9. Razno 

 

 

 Predsjedatelj poziva vijećnike da prije prelaska na ostale točke dnevnog reda postave 

vijećnička pitanja ukoliko ih imaju. 

 

 Zvjezdana Jelinčić ima primjedbu na štekate, odnosno konkretno na štekat Restorana 

„Kamenica“ i općenito poštivanje odluka. Više puta je naglasila, pa i danas, da se odluke donose da se 

poštuju, a ne samo da bi se donijele na papiru. Koncesije se plaćaju unaprijed, a ne kad ljeto prođe pa 

što se koristilo. Ako se već neće poštovati najbolje neka se ukine članak 2. Plana upravljanja javno 

prometnim površinama, pa neka svi koriste sve. 



2 

 

 Načelnik naglašava da pravila važe za sve jednako, i svima koji su uzurpirali JPP ili pomorsko 

dobro treba maknuti štekate. Treba donijeti odluku da se sve makne u roku 8 dana. Sve odluke treba 

poštovati i provode se u skladu sa Zakonom.  

 

 Zvjezdana Jelinčić se slaže ali pravila za svih nisu jednaka. U Planu treba biti navedeno točno 

što se može, a što ne. 

 

 Ćiril Kalebić navodi da se to još i može riješiti sa pravnim osobama, ali što sa fizičkim, onima 

koji su uzurpirali površinu ispred svojih vrata, betonirali, pa razni pitari, kamenice i sl. 

 

 Predsjedatelj ističe da to treba micati, nikako naplaćivati. 

 

 Tihomir Glavurtić ističe da je to vrlo lako riješiti. Komunalni redar, bez razgovora, ide u 

pregled, miče sve što je nedozvoljeno, ali komunalni redar ne ide nigdje. 

 

 Ante Ruić naglašava da kroz vijećnička pitanja nema rasprave, ali evo dozvolio je. Podsjeća 

da konkretna pitanja postavljaju načelniku koji će dati odgovor. Ova tema može biti točka dnevnog 

reda neke od sjednica pa će se raspraviti. 

 

 Tihomir Glavurtić ističe da je nered u mjestima sve veći, ima primjedbi na rad Komunalnog 

Basilija ali predlaže da to bude točka na slijedećoj sjednici i da se o tome raspravi.  

Postavlja pitanje načelniku, da li je istina da je u Šešuli, vlasnik tamošnjeg restorana Šišmiš napravo 

zid 2 m od mora. 

 

 Vicko Buktenica se javlja za riječ jer je upravo on radio taj zid. Popravljale su se postojeće 

stare gomile, ništa novo se nije podizalo. 

 Načelnik izvještava da su granice pomorskog dobra određene u Šešuli, procedura je završena, 

Država se uknjižila i na slijedećoj će se Županijskoj skupštini donijeti odluka o objavljivanju javnog 

poziva za izdavanje koncesije za marinu u Šešuli. 

 

 Tihomir Glavurtić izvješćuje da su očistili Lokvu radnom akcijom mještana. Tu nema struje, 

nema kandelabera, ograde, sve je neuredno i puno stakla. Pita kad će se to riješiti.  

Pita za vježbalište, citirano „Vježbalište gori uz cestu to je ludost, ne znam kome je to moglo past na 

pamet, ona maslina nije očišćena, neuredno je, ono krupno žalo, ako ko padne isić će se cili, u srid 

sunca od 7 do 7 uz cestu vježbalište, ljudi moji pa jesmo mi ludi, ljudi me pitaju koji je ovo 

pametnjaković stavija, ne znam šta je ovo, to tamo nije ni slučajno misto, trebate se konzultirat sa 

mistom, to je tribalo bit u nekoj borovini di čovik može doć guštat, di će uz cestu na suncu cili dan, a 

bože moj ja se upitan di ja živim. Vratit ću se na betonažu… 

“ 

 Predsjedatelj prekida Tihomira Glavurtića jer je postavio previše pitanja, neka se odgovori 

jedno po jedno. Moli za poštivanje pravila pitanje-odgovor. 

 

 Željko Zlendić odgovara na pitanje o vježbalištu, projektu Street work out , za kojeg je TZ 

dobila oko 70.000,00 kn i temeljem kojeg će se to sve srediti. Struja i voda su dovedeni, postavit će se 

kandelaberi koji će usput osvijetliti okuku na državnoj cesti, urediti će se i hortikulturalno. Te 

preporučuje Tihomiru Glavurtiću da prošeta i pogleda npr. po Splitu gdje su ta vježbališta postavljena. 

  

 Branka Weber naglašava kako su groblje i svetište u Gornjem Selu zapušteni. Svetište 

devastirano. Ne ulaže se ni u čistoću, ni u šljunak, ni zidove, čempresi se suše-nema ih tko zalijevati. 

Načelnik odgovara kako su groblja dana na upravljanje Komunalnom Basilija. Predlaže sastanak 

vijećnika sa direktoricom Komunalnog i poslovođom u petak, 24.07.20., u 8:00 sati i to na samom 

groblju u Gornjem Selu. 

 

 Tihomir Glavurtić pita za odgovor na prethodno pitanje za struju i dječje igralište na Lokvi. 



3 

 

 Načelnik izvještava da ima zahtjev roditelja za drugu lokaciju za dječje igralište. Na Lokvi 

treba riješiti vodu, zatvoriti je jer je opasno, i dovesti struju, pa napraviti projekt. Ne ide to tako 

jednostavno. 

 Inga Tomić-Vrdoljak moli da Općina pošalje zahtjev Hidrografskom zavodu za ispitivanje 

trenutnog stanja u vali Nečujam, za potrebe prostornog planiranja, dubine mora, strujanjea mora, 

stanja morskog dna…. I da li svako mjesto mora imati lučicu, privezišta? Prije svih planiranja treba 

imati izvješće Zavoda. 

 Pročelnica će napraviti zahtjev prema Zavodu, a prema naputcima koje je dobila Inga Tomić-

Vrdoljak. 

 

 Tihomir Glavurrtić i dalje traži odgovor za struju na Lokvi i za sprave za djecu. Odavno mu je 

obećano i ništa. 

 Načelnik odgovara da konkretni odgovor ne može dati ovog trenutka, dobit će pismeni 

odgovor nakon razgovora sa HEPom. 

  

 Vojka Tomić žali se na održavanje čistoće u Rogaču gdje svi prolaze. O smradu, miševima, 

malih koševa uopće nema. 

 

 

AD 2.)  

 

 Predsjedatelj otvara raspravu o tekstu Zapisnika 36. sjednice. Budući nema primjedbi poziva 

na glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja sa 9 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM usvaja se  

                                               Zapisnik 36. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta. 
 

 

AD 3.)  

 

 Predsjedatelj daje riječ Pročelnici.  

 Pročelnica upućuje vijećnike da je zatraženo Mišljenje Županije stiglo, dostavljeno je 

vijećnicima u materijalima za ovu sjednicu i sada ukoliko se usvoji Prijedlog Odluke, donošenje VIII. 

izmjena ide u proceduru. 

 Tihomir Glavurtić kaže da u čl.5 Odluke Općina navodi da se nema što zaštititi, a Županija u 

svom Mišljenju to pobija i kaže da se ima. 

 Predsjedatelj pojašnjava da će se raditi Strateška procjena utjecaja na okoliš, koja se do sada 

nije nikada radila za područje Šolte te će se tom studijom sve ustanoviti.  

 Tihomir Glavurtić kaže da se u tim studijama piše svašta i sve prolazi. 

 Predsjedatelj mu predlaže neka prati kada se bude donosila ta Procjena, i će biti na javnoj 

raspravi, pa neka ulaže prigovore. 

 Boris Gabela ističe da se ne možemo stalno vračati unatrag, o Izmjenama se već raspravljalo.

 Načelnik upozorava da su ove VIII. izmjene već godinu dana na Vijeću. Raspravilo se, došlo 

do kraja i sada se opet raspravlja. 

 Predsjedatelj napominje da će, kroz javnu raspravu i postupak izrade, ovaj Plan možda 

izgledati drugačije, ovo je tek početak procedure. 

  

 Predsjedatelj poziva na glasovanje. 

 Jednoglasno se donosi   

 

Odluka o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Šolta („Službeni glasnik 

Općine Šolta“, br. 06/06, 05/10, 09/10, 02/12 , 09/15, 23/16, 03/17-pročišćeni tekst, 9/18 i 11/19) – VIII. 
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AD 4.)  

 

 Predsjedatelj daje riječ Pročelnici. 

 Pročelnica izvješćuje da je Mišljenje Županije stiglo, ova se Odluka donosi kako bi se ubrzala 

procedura, a o tome se već raspravilo na prošloj sjednici. Obzirom da Investitori moraju raditi 

Stratešku procjenu, isto kao što se mora raditi za općenito ID PPU to neće ići tako brzo. 

  

 Predsjedatelj poziva na glasovanje. 

 Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi 

 

Odluka o izradi Izmjena i dopuna  

Urbanističkog plana uređenja ugostiteljsko-turističke zone Uvala Šipkova- Maslinica  

i s tim u vezi Izmjena i dopuna  

Prostornog plana  uređenja Općine Šolta za područje Uvale  Šipkova 

 

 

AD 5.)  

  

 Predsjedatelj prepušta riječ Načelniku. 

 Načelnik traži da se postojeća Odluka stavi van snage, osim mjere socijalnih davanja. 

Socijalna davanja treba povećati, preraspodijeliti sredstva jer je ono što je predviđeno za socijalu već 

potrošeno. Socijalno vijeće će pratiti situaciju i davati svoja izvješća. Treba pomoći obiteljima koji su 

ostali bez posla. U tom pravcu napraviti odluku.  

 Vicko Kaštelanac pita što sa pomoći ugostiteljima koji nisu radili 5-6 mjesec, koji imaju 

gubitke, a ne zna se kako će izgledati i 9.mjesec.  

 Načelnik naglašava da ugostitelji moraju dokazati da su imali gubitak, dostaviti kada su 

otvorili prošle godine. Svakako razmotriti svaki zahtjev zasebno. 

  

 Zamjenica Predsjedatelja, koji je na kratko morao napustiti sjednicu, u 10:00 sati daje pauzu 

od 15 minuta dok se Predsjedatelj ne vrati. 

  

Sjednica se nastavlja u 10:15 sati. 

  

 Donosi se  

Zaključak 

  

 Sazvat će se elektronička sjednica na kojoj će se postojeća Odluka o mjerama radi održavanja 

likvidnosti Proračuna Općine Šolta i ublažavanja posljedica epidemije virusa COVID-19 staviti van 

snage i donijeti nova. Prethodno Prijedlog novih mjera uputiti vijećnicima elektroničkom poštom.  

 

AD 6.)  

 

 Predsjedatelj obrazlaže potrebu izmene Odluke, potrebno je umjesto legalizirane poljske 

kućice staviti vlasnici OPG-a, jer po važećoj odluci oni ne mogu dobiti vodu po povlaštenoj cijeni, 

naravno važi za one koji nemaju mogućnosti spajanja na vodovodnu mrežu. Obzirom da tu Odluku 

donosi Načelnik, moli vijećnike da glasaju o davanju suglasnosti Načelniku za izmjenu iste na način 

kako je predloženo. 

 

 Sa 9 glasova ZA i 1 PROTIV donosi se  

 

Zaključak 

o davanju suglasnosti Općinskom načelniku za donošenje Odluke o povlaštenoj cijeni vode  za 

stanovnike otoka Šolte koji su nositelji obiteljskog poljoprivrednog gospodarstva 
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AD 7.)  

 

 Predsjedatelj obrazlaže potrebu da se pokrene postupak evidentiranja nerazvrstanih cesta u 

Nečujmu, a radi se o Ulici Eugena Buktenice, Vesne Parun i Dioklecijanovoj ulici, da se evidentiraju u 

katastarskom operatu, i da se uknjiži vlasništvo u zemljišnoj knjizi kao javno dobro u općoj uporabi. 

Potrebno je napraviti geodetski elaborat izvedenog stanja nerazvrstanih cesta. 

Poziva vijećnike na glasovanje. Provedenim glasovanjem jednoglasno se donosi 

  

ODLUKA 

 o davanju suglasnosti  Općinskom načelniku za evidentiranje nerazvrstanih cesta  

 
 

AD 8.)  

 

 Predsjedatelj konstatira da nema pristiglih prijava na Natječaj za javna priznanja, te poziva 

vijećnike da daju svoje prijedloge ukoliko ih imaju. 

 

 Ćiril Kalebić predlaže Sidranu Lebar, predsjednicu Vijeća mjesnog odbora Stomorska. 

 

 Predsjedatelj obrazlaže da bi to bio presedan. Mjesni odbori su produžena ruka Općine i 

onima koji su na toj poziciji, ili sličnoj u Općini, ne daju se priznanja.  

 

 Zvjezdana Jelinčić predložila bi Dragana Markovića za organizaciju dječjeg turnira u 

balotama, ili Boćarsku udrugu „Ravanac“. 

 

 Vicko Kaštelanac predlaže da se u ovoj kriznoj godini nikome ne daju javna priznanja. 

 

 Predsjedatelj se slaže, predlaže donijeti zaključak da ne bude dodjele javnih priznanja već da 

se samo zahvali ljudima koji su sudjelovali i istaknuli se u borbi s COVID-om. Primjerice Ivi 

Buktenici koji je bez naknade prevozio uzorke krvi u Split, te i nekima drugima, ali kome o tome 

najbolje zna Stožer CZ. Na svečanu sjednicu pozvati njih i vijećnike, minimalni broj ljudi. Pozvati 

eventualno neku TV kuću, npr.TV Jadran. 

 Načelnik će na Dan Općine izvijestiti o projektu kanalizacije i šetnice Stomorska, o projektu 

Tržnice u Grohotama, uređenju parka Đardin i sl. Načelnik predlaže da sv.misa uz Dan Općine bude u 

nedjelju 2.kolovoza. 

 Predsjedatelj poziva na glasovanje o predloženom. 

 Provedenim glasovanjem jednoglasno se donosi 

 

Zaključak 

 

 Općinsko vijeće Općine Šolta u 2020.godini neće dodijeliti javna priznanja. Na svečanu 

sjednicu povodom dana Općine Šolta, 3. kolovoza, pozvat će se minimalna broj ljudi. Uz vijećnike biti 

će pozvani samo pojedinci koju su se istaknuli u borbi s COVID-om 19 i njima će biti uručene 

zahvalnice. 

 

 

AD 9.)  

 

 Predsjedatelj daje riječ gostima na sjednici.  

 

 Aida Vidan daje primjedbu na transparentnost rada Mjesnih odbora, vidljivost zapisnika sa 

sastanaka, smatra da trebaju biti objavljeni na web stranici Općine. Obavijesti o sastanku stavljaju se u 

mjestu za one koji prođu ako prođu, trebali bi biti također objavljeni na web stranici, a sastajanje 

odbora ne bi trebalo biti u privatnim prostorima. 
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 Predsjedatelj pojašnjava da MO Stomorska ima svoj prostor i tu ne bi trebalo biti problema, 

također da je stranica Općine Šolta otvorena za sve mjesne odbore, transparentna je i dobiva priznanja 

za svoju transparentnost, no mjesni odbori ne dostavljaju svoje zapisnike i odluke, ako ih uopće i 

sastavljaju. 

 Aida Vidan pohvaljuje napredak transparentnosti stranice Općine Šolta, sve to prati ali evo još 

ovaj jedan mali korak kad bi se napravio napravio bi veliku razliku za puno otočana. 

 

 Tihomir Glavurtić, vijećnik i predsjednik MO Maslinica, javlja se za odgovor Aidi Vidan, 

citirano „gospođo ovo šta vam oni govore nije istina, općina šolta, evo ovo vježbalište o kome san 

govoria, oni van uopće nisu pitali mjesni odbor di će to stavit i tako van rade godinama i stalno i 

uporno, reka san drugi put ću zvat policiju i sve ih potirat….(zbog žamora dio govora se ne 

razumije)….. Općina Šolta radi sama za sebe i uopće ne šljivi mjesne odbore“ 

    

 Predsjedatelj ističe kako bi MO trebali biti inicijatori da se nešto u mjestu napravi, tijelo koje  

lobira za svoje mjesto, oni nemaju samostalnu izvršnu vlast, nemaju ovlasti. 

 

 Tihomir Glavurtić, citirano, „imaju sve imaju, oni su samostalno tijelo, pročitaj pravila 

mjesnih odbora……., mjesni odbor napravi referendum i pobije odluku vijeća.“ 

 Predsjedatelj odgovara da to ne postoji.  

 

 Tihomir Glavurtić proziva Pročelnicu da pojasni što piše u Pravilniku. 

 Pročelnica je mišljenja da samo Načelnik može staviti primjedbu da odluka Vijeća nije u 

skladu sa zakonom i onda ide dalje u proceduru, o tome dalje odlučuje Ministarstvo uprave. Mjesni 

odbor može nešto inicirati ali ne može staviti van snage. 

 Tihomir Glavurtić, citirano: „onda slabo misliš….može može, pročitaj pravilnik mjesnih 

odbora, ako ti to ne znaš onda jadna općina šolta……“  (zbog žamora vijećnika se ne razumije dalje 

izgovoreno).  

 

 Predsjedatelj poziva slijedećeg gosta na sjednici da se predstavi i iznese svoje pitanje.  

  

 Nikola Fabijanić ima pitanje o obilaznici Grohota koja siječe parcelu k.č.4858 K.O Grohote, a 

vlasnici nisu obaviješteni o tome. U slučaju zahtjeva za izgradnju kuće što se događa. 

 Predsjedatelj obrazlaže da se PPUO-om predviđa neka cesta ili drugo ali sve dok se ne odluči 

zapravo to i napraviti nema potrebe kontaktirati/obavještavati vlasnike parcela. Tek kada npr. Hrvatske 

ceste krenu u realizaciju nekog projekta, pokreću izradu dokumentacije, otkup terena i sl.  

Ta konkretna cesta u PPU Općine Šolta postoji već 10tak godina, i na zemlji na kojoj je ona 

predviđena ne može se graditi. Tek u slučaju otkupa, investitor kontaktira vlasnike, a ukoliko se ne 

proda, zemlja se izvlašćuje. A u slučaju bilo kakvog nezadovoljstva cijenom i neslaganja sa 

izvlaštenjem može se pokrenuti postupak protiv Države. 

  

 Nikola Fabijanić nadalje pita što sa parcelama oko smetlišta (Borovik) koje su posute smećem 

i zagađene te uzgoj maslina i sl. nije moguć jer bi bio kancerogen. Što će se poduzeti za sanaciju kada 

se zid konačno završi. 

 Predsjedatelj smatra normalnim da će se parcele uokolo Deponija počistiti i sanirati, ali o tome 

više može reći Načelnik. 

  

 Zvjezdana Jelinčić izvješćuje da je u Stomorskoj u Velom docu Čeh postavio na moru sve 

vrste aktivnosti, trampolin, nekakve električne daske, tobogan….. Da li ima koncesiju za postavljanje 

navedenog. 

 Predsjedatelj nalaže da komunalni redar provjeri što je postavljeno i izda nalog za uklanjanje. 

 

 Inga Tomić-Vrdoljak izvješćuje o eko akciji čišćenja podmorja u Nečujmu, 1.8., u organizaciji 

Crvenog križa. 
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 Načelnik poziva sve 1.8. na proslavu Dana šoltanskog maslinovog ulja. Dan će se obilježiti 

radionicama, kušaonicama, predavanjima i zabavnim dijelom tijekom cijelog dana.  

 

 

Nakon konstatacije da je iscrpljen dnevni red i da nema više zainteresiranih za raspravu 

predsjedatelj istu zaključuje  u 11:15 sati.  

 

 

 

ZAPISNIČAR       PREDSJEDATELJ 

Katja Tramontana-Domaćina                   Ante Ruić 
 
 

 

KLASA: 021-05/20-01/07 

URBROJ:2181/03-01-20-2 

Grohote, 22.07.2020. 


